
V Rádiu Slovensko o plytvaní potravinami
Ako znížiť plytvanie potravinami, ktoré sa z roka na rok zvyšuje? Aké sú rady pre spotrebiteľov, aby
sme uvedomelým nakupovaním, správnym skladovaní a zlepšením celkového vzťahu k potravinám
znižovali množstvo potravín, ktoré pravidelne vyhadzujeme? 
 

 
Aj o tom boli Kontakty Rádia Slovensko, v ktorých o plytvaní potravinami hovorila hovorkyňa
Slovenskej poľnohospodárskej a potravinárskej komory Jana Holéciová. 
 
Reláciu si môžete vypočuť na tomto odkaze: 
 
https://www.rtvs.sk/radio/archiv/11380/1249355
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